
 آرمان ملی: اختلافات سرمربی و مربی تیم ملی تکواندو 
بانوان که مدتی است به اوج خود رسیده، علنی شد تا کار 
برای تعیین تکلیف این ماجرا به کمیته فنی بکشد و به نظر 

می رسد یکی از این دو، رفتنی می شوند. 
 ماجرا 

در شرایطی که اردوی تیم ملی تکواندوی بانوان در خانه 
تکواندو در حال برگزاری است، مینو مداح سرمربی موفق 
از مشکلات  المپیک پاریس، به دلیل برخی  تیم ملی در 
به وجود آمده در جریان اردو، اقدام به ترک اردوی تیم ملی 
خ داد که مداح از  به حالت قهر کرد. این اتفاق در حالی ر
۱۹ آذر که تمرینات تیم ملی آغاز شد تا اوایل دی در محل 
تمرینات تیم ملی حضور داشت. از سوی دیگر نیز طبق 
شنیده های ایسنا، مهروز ساعی مربی تیم ملی تکواندوی 
بانوان و خواهر رئیس فدراسیون تکواندو نیز استعفای خود را 
تقدیم مسئولان فدراسیون کرده است. این اتفاقات در حالی 
رخ داده که تکواندوی بانوان ایران تحت هدایت مینو مداح 
عملکرد موفقی در المپیک پاریس داشت و دو نماینده ایران 

صاحب مدال های نقره و برنز شدند. 
 صحبت مدیر سازمان تیم های ملی تکواندو

تکواندو  ملی  تیم های  سازمان  مدیر  رحیمی،  اصغر 
درباره ترک اردوی تیم ملی تکواندوی بانوان از سوی مینو 
کرد: ایشان اقدام به ترک  مداح سرمربی تیم ملی، اظهار 
اردوی تیم ملی کرده و چند روزی است در تمرینات حضور 
ندارند. دبیر فدراسیون تکواندو، افزود: قرار است کمیته 
فنی فدراسیون تکواندو فردا چهارشنبه درباره این موضوع 
جلسه داشته باشد تا در این خصوص تصمیم گیری کند. 
وی خاطرنشان کرد: ما ۲۰ بهمن رقابت های فجیره امارات 
را در پیش داریم و تا چند ماه آینده رویداد مهمی نخواهیم 
داشت بنابراین فرصت کافی برای تصمیم گیری و جمع بندی 
در این باره را خواهیم داشت تا در نهایت بهترین تصمیم را 
اتخاذ کنیم که به سود تکواندو باشد. رحیمی در پاسخ به 
این سوال که با توجه به قهر سرمربی تیم ملی و اینکه شنیده 
می شود خانم مهروز ساعی نیز استعفا داده است، هدایت 
تیم ملی بانوان در تورنمنت فجیره بر عهده چه کسی خواهد 
بود، گفت: خانم صفرپور به عنوان مربی تیم ملی از تجربه 
بالایی برخوردار است و در صورت تصویب کمیته فنی، ۲ یا 
۳ مربی موفق در لیگ نیز برای مسابقات فجیره به کادر فنی 

اضافه می شوند. 
 ورود کمیته 

پس از آنکه در اردوی تیم ملی اختلاف نظرهایی به وجود 
آمد و منجر به ترک اردو توسط مینو مداح سرمربی تیم ملی 
بانوان شد، کمیته فنی ضمن ورود به این ماجرا بزودی با 
تشکیل جلسه ای تکلیف کادر فنی را مشخص خواهد کرد. 
مهر نوشت: تیم ملی تکواندو بانوان ایران در المپیک پاریس 
نمایش فوق العاده ای داشت و دو عضو این تیم موفق به 
کسب مدال شدند. با این حال پس از این موفقیت اختلاف 
نظرهایی به وجود آمده که منجر به کنار رفتن سرمربی و مربی 
این تیم شده است. کمیته فنی فدراسیون تکواندو قصد 
دارد روز چهارشنبه ضمن بررسی شرایط تیم ملی بانوان، 
تکلیف کادر فنی را مشخص و تصمیم نهایی در این خصوص 

را اتخاذ کند. 
 نظر هادی

هادی ساعی، رئیس فدراسیون تکواندو درباره اتفاقاتی 
خ داده است، گفت: معمولا چنین  که در تیم ملی بانوان ر
خ می دهند. مداح حدود دو هفته است  اتفاقاتی در ورزش ر
رفته. خانم ساعی قبل تر می خواست نباشد و با اصرار کمیته 
فنی قبول کرد کار کند. او استعفا داد تا شائبه ایجاد نشود 
چون مداح رفته او سرمربی می شود. هفته آینده جلسه 
که  کمیته فنی برگزار می شود. او در پاسخ به این پرسش 
همکاری با مینو مداح پایان رسید، گفت: او رها کرد و رفت 
و وقتی کسی خودش تیم را رها میکند و می رود ما هم اصرار 
نداریم دوباره بیاید. البته باز هم به تصمیم کمیته فنی احترام 
می گذاریم. من یک رای در کمیته فنی دارم. هر تصمیمی 
گرفته شود انجام می دهیم. ساعی در پاسخ به این پرسش که 
کید کرد: فعلا ایشان  استعفای مهروز ساعی پذیرفته شد، تا
کمک می کند و خودشان اصرار دارند نباشند. چون برای 
مسابقات فجیره آماده می شویم و نمی خواهیم تیم مربی 
نداشته باشد. او درباره اینکه گفته می شود هوای خواهرش 
کید کرد: خدا را شکر  را دارد و می خواهد او همه کاره شود، تا
تا لحظه آخر مداح و ساعی با هم مشکلی نداشتند و ارتباط 
خوبی داشتند. حتی یک بار بحث سرمربی شد، قبول نکرد 
و خودم هم صلاح ندانستم سرمربی باشد. هر جا زورم به 
کسی نرسیده سر مهروز ساعی را بریدیم. برای المپیک لحظه 
آخر برای حفظ تیم نام او را خط زدم و با اصرار دوستان در 
کمیته و خانم کاظمی پور دوباره آمد ولی با شرایط بد آمد 
و نه کارت داشت و نه می توانست به دهکده برود. لطف 
خدا و کمک کمیته ملی المپیک در لحظه آخر توانست به 
ح در نشست  عنوان مربی باشد. ساعی درباره مسائل مطر
هیات اجرایی بیان کرد: خانم فرهادی زاد گفتند بودجه ای 
برای تیم دختران در نظر گرفتند. از اعضای هیات اجرایی 
و ریاست کمیته ملی المپیک تشکر می کنم و به آقای تابع 

هم تبریک می گویم. آقای مناف هاشمی  هم زحمت زیادی 
کشید. جلسه خوبی بود و برگزاری این جلسات باعث ارتباط 
نزدیک بین فدراسیون ها و کمیته ملی المپیک می شود. 
راحت تر حرف می زنیم و کمیته ملی المپیک از نیازها مطلع 
می شود. آقای خسروی وفا هم جلسات را خیلی خشک برگزار 
نمی کند. کمیته ملی المپیک برای المپیک پاریس دست 
ما را خالی نگذاشت. آقای دنیامالی هم ما را حمایت کرد و 
امیدوارم حمایت ها باعث شوند پاسخگوی وزارت ورزش و 
کمیته ورزش باشیم. هیچ موقع از این دو نهاد پول نخواستم 
و با منابعی که داشتیم کار را پیش بردیم. به آرامشی رسیدیم 
که می توانیم کارمان را پیش ببریم من همیشه به وزارت ورزش 

و کمیته گفته ام همین که حمایتمان کنند کافی است. 
 کادر قوی

ملی  کمیته  اجرایی  هیات  نشست  پنجمین  و  چهل 
المپیک امروز سه شنبه ۱۸ دی ماه به میزبانی فدراسیون 
تکواندو با حضور کلیه اعضا به همراه هادی ساعی رئیس 
و اصغر رحیمی دبیرکل فدراسیون تکواندو برگزار شد. در 
کمیته ملی المپیک با بیان  ابتدای این نشست، رئیس 
اینکه حضور در فدراسیون ها هدفمند انجام می شود اظهار 
داشت: پیروزی های ارزشمند تکواندو دلیل اصلی حضور ما 
در فدراسیون تکواندو است، کادر حرفه ای و قوی باعث شد 
شاهد چنین جهشی در تکواندو باشیم. البته یک فدراسیون 
موفق و بزرگ می تواند تهدیدهای را هم در پیش داشته باشد 
که باید مدیریت شود. وی ادامه داد: با تجربه که از ساعی 
و رحیمی سراغ دارم شرایط تکواندو بهتر هم خواهد شد. 
چندین بار به فدراسیون تکواندو آمده ام، اینجا کار ریشه ای 
صورت می گیرد و تکواندو برای آینده برنامه دارند. البته که 
فراز و نشیب ها طبیعی است. ناهید کیانی قهرمان جهان 
می شود، ولی در بازی های آسیایی مدال نمی گیرد، نمی توان 
از یک رشته ورزشی همیشه انتظار داشت که هر میدانی را با 

دست پر به پایان برساند. 
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حاشیه تیم ملی و فدراسیون تکواندو 

 اختلافات مداح و ساعی علنی شد 

 قهرمان لیگ قهرمانان  
از نگاه داوید ویا

مهاجم سابق بارسلونا و اتلتیکو مادرید 
ابراز امیدواری کرد یکی از تیم های سابقش 
داوید  شود.  اروپا  قهرمانان  لیگ  قهرمان 
ویا، مهاجم سابق تیم ملی اسپانیا، درباره 
درخشش لامینه یامال و شانس قهرمانی 
یک تیم اسپانیایی در لیگ قهرمانان اروپا 
صحبت کرد. لامینه یامال در فصل جاری با 
مشکل بزرگی به نام مصدومیت مواجه شد 
و به همین دلیل بازی های زیادی را از دست 
گر این بازیکن جوان اسپانیایی بتواند از  داد. ا
نظر بدنی خود را تقویت کند می تواند سال ها 
برای بارسلونا بدرخشد و جام به دست آورد. 

ویژه

گفتوگو

 رسول کربکندی پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در مورد وضعیت مدعیان در نیم 

فصل اول لیگ برتر صحبت کرد. 
 نیم فصل اول لیگ برتر با صدرنشینی 

کتور به پایان رسید ! ترا
 در نیم فصل اول به دلیل اینکه فیفادی 
و بازی های لیگ نخبگان و قهرمانان آسیا 
لیگ  می کرد،  وقفه  ایجاد  و  می شد  برگزار 
که  کرد. از زمانی  شکل واقعی خود را پیدا 
بازی ها مرتب برگزار شد شکل بهتری گرفت 
و به نظرم این فصل یکی از لیگ های سخت 
 ، کتور ترا تیم های  فصل  این  در  داریم.  را 
سپاهان، پرسپولیس و استقلال هزینه زیادی 
کردند و این موضوع انگیزه به سایر تیم ها 
داد تا بازی های متفاوتی ببینیم و تیم های 
سرمایه دار به خصوص استقلال برابر رقبای 
غیرمدعی امتیاز از دست دادند. نیم فصل 
دوم بازی های سخت تر مقابل مدعیان است 

و امتیاز گرفتن خیلی دشوارتر خواهد بود. 
 مشکلات این نیم فصل چه بود؟

 VAR اول  فصل  نیم  مشکلات  از  یکی 
بود که عدالت در آن رعایت نمی شد. کمک 
داور ویدئویی به جای کمک و احقاق حق، 
ناعادلانه در اختیار تیم ها قرار می گرفت و 
 VAR نبود.  یکسان  داوران  تصمیم گیری 
استانداردهای  با  برابر  که  نیمه  و  نصفه 
روز دنیا نبود نتوانست مشکلات داوری را 
حل کند و مشکلی بر مشکلات قبلی اضافه 
کرد. البته فرهنگ پذیرش نظر داور را نزد 
 ، کتور گران تا حدودی جا انداخت. ترا تماشا
سپاهان و پرسپولیس شروع خوبی داشتند 
و تعادل را حفظ کردند تا اول تا سوم شوند. 
فولاد فراتر از انتظار ظاهر شد و در رده چهارم 
ایستاد. استقلال در رتبه دهم ایستاد، این 
تیم به بن بست عجیبی خورد و در پایان نیم 
فصل اول هم در وضعیت پایداری قرار نگرفت. 
رتبه دهم زیبنده استقلال نیست. یکی از 
که در اولین  تیم های موفق چادرملو بود 
حضورش در لیگ برتر با وجود بازیکنانی که 
ح نبودند در رتبه خوبی ایستاد. مربی  مطر
جوانی دارد و لیگ برتر را به یزد برده که از 

اتفاقات خوب این فصل بود. 
زیابی  ار چگونه  را  دوم  فصل  نیم   

می کنید؟
برای نیم فصل دوم قطعا استقلال یارگیری 
می کند و جایگاه این تیم دهم جدول نیست. 
استقلال خود را در جدول بالا می کشد و به 
رده های بالای جدول نزدیک می شود به 
شرطی که خوب و بر اساس نیاز خود یارگیری 
مواجه  سرمربی  تعویض  با  سپاهان  کند. 
شد و نتایج بهتری گرفت. این اتفاق برای 
پرسپولیس هم افتاد و هر دو بازی را با سرمربی 
جدید برد. تغییر سرمربی شرایط استقلال را 
بهتر کرد اما این تیم یار کم دارد و سرمربی 
آفریقایی دلسوزی دارد که دستش بسته است 
گر یارگیری خوبی کند روی دور پیروزی  و ا
می افتد. پرسپولیس هم تلاش می کند تا از 
عنوان قهرمانی خود دفاع کند اما کار سختی 

دارد چون این تیم هم نیاز به یارگیری دارد. 

کربکندی:  
 یکی از مشکلات 

 نیم فصل اول 
VAR بود

پیاتزا بهمن به ایران می آید 
ایران  والیبال  تیم ملی  سرمربی  ایسنا: 
برای جلسه حضوری با رئیس فدراسیون، 
امضای رسمی قرارداد همکاری و حضور در 
نشست خبری به ایران سفر خواهند کرد. بر 
اساس برنامه ریزی انجام شده روبرتو پیاتزا 
سرمربی ایتالیایی تیم ملی والیبال ایران برای 
جلسه حضوری با سید میلاد تقوی رئیس 
فدراسیون والیبال صبح روز دوشنبه یکم 
به همن ماه وارد تهران خواهد شد. برنامه 
ریزی نهایی برای رویدادها و فعالیت های 
تیم ملی والیبال ایران در سال آینده، بازدید از 
امکانات والیبال ایران، امضای رسمی قرارداد 
همکاری و همچنین حضور در نشست خبری 
از مهم ترین برنامه های پیاتزا در سفر یک 
روزه اش به تهران خواهد بود. همزمان با سفر 
پیاتزا، توماس توتولو مربی تیم ملی والیبال 
ایران نیز برای انجام هماهنگی، برنامه ریزی 
لازم و حضور در جلسات در تهران حضور 

خواهد داشت. 

منهایفوتبال

خبـــــــر

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

گر ورزشگاه آزادی آماده شده چرا اجازه بازی استقلال و سپاهان داده نشد؟ فریبا: ا
بهتاش فریبا پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال درباره عملکرد موسیمانه تصریح 
کرد: موسیمانه وقتی که به استقلال آمد 
نصف بازی ها را از دست داده بود. تعدادی 
از بازیکنان یا مصدوم بودند یا محروم و 
که در اختیار موسیمانه قرار  نفراتی هم 
را نداشتند.  کامل  آمادگی  گرفته بودند 
او تا آمد با فرهنگ و سبک فوتبال ایران 
نصف  بشناسد  را  بازیکنان  و  شود  آشنا 
لیگ گذشت و این یک امر طبیعی است 
گذشته برای استراماچونی، شفر  که در 
و ساپینتو هم پیش آمده بود. تا اینجا 
ساختار تیم مجدداً شکل گرفته و بازیکنان 
از آن کیفیت پایین فاصله گرفته اند؛ زیرا در 
گذشته شاهد بودیم که بازیکنان بیشتر از 

۶۰ دقیقه نمی توانستند بازی کنند که این 
موضوع زیر نظر کادر موسیمانه برطرف 
شده است. فریبا در رابطه با امتیاز گیری 
عنوان  اول،  فصل  نیم  در  استقلال 
می توانستیم  گذشته  بازی   ۳ طی  کرد: 
کنیم و به  کم  اختلاف را با صدر جدول 
بالای جدول برسیم، اما متاسفانه این 
فرصت از دست رفت و نمی شود به کادر 
که آنها تلاششان  فعلی خُرده گرفت؛ چرا
را انجام دادند. من عملکرد موسیمانه را 
مثبت ارزیابی می کنم. او تا به اینجا ابزار 
لازم را نداشته. امروزه فوتبال روی حول 
محور سرعت می چرخد. موسیمانه ابزار 
لازم را نداشته، اما برخی نفرات به کمک 
از جمله خط دفاعی  آمدند  موسیمانه 

که با ورود موسیمانه جانی دوباره گرفت. 
ما نفرات قدرتمندی نیاز داریم تا ضعف 
برخی نقاط برطرف شود. هرطوری شده 
بابد یک مهاجم، وینگر و هافبک سرعتی 
جذب کنیم. هرچند شرایط سخت است، 
اما باید بجنگیم برای سهمیه؛ مگر می شود 
ادامه  در  وی  نگیرد؟  سهمیه  استقلال 
بازیکنی  متذکر شد: درباره خروج هیچ 
صحبت نمی کنم. من حتی برخی اوقات 
در  او  هستم.  راضی  هم  بلانکو  سبک  از 
مواقعی فرصت هایی که به دست آورده را به 
خوبی تبدیل به گل کرده و یا حتی در بازی 
عملکرد  بهترین  واقعاً  رفسنجان  مس  با 
این فصلش را به نمایش گذاشت، اما خب 
سینوسی عمل کرده. استقلال متاسفانه 

در موج دوم حملات ضعیف عمل می کند 
که در هر صورت در صورت جذب مهاجم و 
وینگر سرعتی این مشکلات حل می شود. 
پیشکسوت استقلال در پایان خاطرنشان 
استادیوم  که  اینجاست  من  سوال  کرد: 
آزادی چه مدت درگیر بوده. چرا استقلال و 
پرسپولیس که جزو بهترین و پرطرفدارترین 
تیم های ایران هستند به ورزشگاه های 
غیر استاندارد بازی کنند. ابتدا گفتند بازی 
استقلال و سپاهان در ورزشگاه آزادی برگزار 
گهان مشخص نشد که چرا  می شود، اما نا
برگزاری این دیدار را در ورزشگاه آزادی 
کنسل کردند. امیدوارم برای بهبود کیفیت 
مسابقات و حضور پرشور هواداران ورزشگاه 

آزادی را آماده برگزاری مسابقات کنند. 

از  یکی  اسدی  استاد  کبر  علی ا  
بود   ۹۸ نسل  دوست داشتنی  بازیکنان 
که فوتبالدوستان، خاطرات بسیاری از او 
در ذهن دارند. از گل بخودی او به دروازه 
تیم ملی و احمدرضا عابدزاده بگیرید و به 
شایعه نسبت فامیلی اش با فائقی – معاون 
اسبق سازمان تربیت بدنی – برسید. استاد 
که یکی از بازیکنان مهم تیم ملی  اسدی 
فرانسه  جام جهانی  به  صعود  مسیر  در 
بود، در بازی تیم ۹۸ و منتخب استقلال 
که البته عدم  و پرسپولیس غیبت داشت 

حضور او به چشم آمد. 
زشگاه آزادی   در افتتاحیه دوباره ور
ل  و بازی تیم ۹۸ مقابل منتخب استقلا
دلیلش  نداشتی.  حضور  پرسپولیس  و 

چه بود؟
یکی دو هفته قبل از این بازی، باشگاه 
تورنمنت  خطیبی  رسول  و  پیکان 
و  آمدم  که من  سه جانبه ای تدارک دید 
همراه تیم ۹۸ بودم. به همین دلیل دیگر 
نتوانستم مرخصی بگیرم تا دوباره به تهران 
مسئولان  البته  باشم.  تیم  کنار  و  بیایم 
شهرداری همیشه با من همکاری کرده اند 

و باید از آن ها تشکر کنم. 

 اما در مشهد هم نبودی. 
آنجا هم نشد بروم. برف بود و پرواز به 
سختی گیر می آمد. ان شا... در بازی های 
بعد می آیم و برای تیم ۹۸ بازی می کنم. 
ضمن اینکه یک سال مانده تا بازنشسته 

شوم و باید متعهد باشم. 
 میان بازیکنان تیم ۹۸، جای تو خالی 

بود و خیلی به چشم آمد. 
کرد. شنیدم  تهامی بود و جای مرا پر 
گفته فوتبالیست روی دست من  باز هم 

نمی آید. 
*  دقیقاً. 

راست می گوید خب. واقعاً خوب بود و 
فراموش ناشدنی. متأسفانه او هم مثل من 
در شهر خودش غریب است. الان در تبریز 
به امثال ما تیم نمی دهند، آنوقت مربی 
چند ده میلیاردی می آورند. ارزشی برای 

خودی ها قائل نیستند. 
 الان در فوتبال فعالیتی نداری؟

اما  بزنم  فوتبال  مدرسه  می خواستم   
گفتند الان نمی شود. قبول نکردند و مجوز 

، اشکالی ندارد.  ندادند. روزگار است دیگر
 هنوز هم تمرین می کنی و آماده ای؟

تبریز  شهرداری  ورزش  بخش  در  من 

مشغول هستم و این امکان برایم وجود دارد 
که هر روز وزنه بزنم و از امکانات استفاده 

کنم. 
 یعنی هنوز همان وزنه هایی را می زنی 

که باعث تعجب تومیسلاو ایویچ شد؟
)می خندد( شما از کجا می دانید؟ یادش 

، چه زود گذشت.  بخیر
 خاطره اش را تعریف می کنی؟

وقتی  ایویچ  می زدم.  پا  کیلو   ۱۸۰ من 
دید، تعجب کرد و گفت دیگر نمی خواهد 
بدنسازی کنی. آن زمان واقعا وزنه سنگینی 
بود. من اما به این وزنه ها عادت کرده بودم. 
خدا رحمت کند ناصرخان حجازی را. او در 
ماشین سازی به من می گفت سالن وزنه 
نرو، چون نیازی به بدنسازی نداری. من از 
فرط علاقه، بدون اطلاع او جیم می شدم، به 

سالن می رفتم و وزنه می زدم. 
 الان بازی می کردی، قیمت ات چقدر 

بود؟
الان  اما  گذاشت،  قیمت  نمی شود 
بازیکنان ملی پوش حدود ۴۰، ۵۰ میلیارد 
گر الان بازی می کردم،  می گیرند. من هم ا

همین مبلغ را می گرفتم. 
هم بازی  و  همشهری  درباره   

قدیمی ات، کریم باقری هم صحبت کنیم. 
نظرت درباره سرمربیگری او چیست؟

کریم خودش نمی خواهد سرمربی شود، 
وگرنه خیلی چیزها در چنته دارد. با شناختی 
سرمربی  گر  ا می دانم  دارم،  کریم  از  که 
بماند اذیت می شود. او باید همیشه کنار 
پرسپولیس باشد اما خودش می خواهد به 

عنوان دستیار به همکاری اش ادامه دهد. 
 سوال پایانی درباره مقایسه نسل ها 
است. خودم اعتقادی به این مقایسه 
ندارم، اما چون سوژه این روزهای فوتبال 
بهتر  شما  می پرسم.  تو  از  است،  ایران 

بودید یا نسل فعلی؟
تیمی که بهتر است را همه می شناسند؛ 
دیگر نیازی نیست من حرفی بزنم. فقط 
باید چند نکته را بگویم. آیا الان مثل کریم 
باقری داریم؟ شبیه به مهدوی کیا و خداداد 
؟ در این نسل، مهدی طارمی، سردار  چطور
توانسته اند  جهانبخش  علیرضا  و  آزمون 
افتخار ایران باشند، اما وقتی می خواهیم 
مقایسه کنیم، باید کلی حرف بزنیم. مردم 
برای تمام نفرات تیم ۹۸ احترام قائلند و آنها 
را از صمیم قلب دوست دارند. همین برای 

جواب به سوال شما کافی است. 

ورمزیار: دفاع استقلال نیازمند ترمیم است
صادق ورمزیار در گفت وگو با ایرنا با اشاره به شرایط نیم 
فصل اول رقابت های لیگ برتر اظهار داشت: متاسفانه 
این نیم فصل برای استقلال خوب شروع نشد و مشکلات 
زیادی داشتیم که به تیم و باشگاه ضربه زد. استقلال در 
پایان نیم فصل با ۱۸ امتیاز در رده دهم جای دارد و این 
به هیچ عنوان در  شأن و نام این باشگاه بزرگ و پُرطرفدار 
نیست. وی ادامه داد: در نیم فصل اول روند کار به شکلی 
پیش رفت که امتیازهای زیادی را از دست دادیم، تغییراتی 
در راس کادر فنی تیم به وجود آمد که نیازمند زمان بود 
تا شرایط بهبود یابد و در نهایت استقلال از آن سراشیبی 
ج شد. در حال حاضر  گرفتار بود خار که در آن  تُندی 
روند خوبی را در پیش گرفته و باید در نیم فصل دوم این 
اختلاف ها را جبران کند. پیشکسوت فوتبال کشورمان 
کید کرد: باید در نیم فصل نیازهای تیم برطرف شود تا  تا
روند صعودی را شاهد باشیم. نقاط ضعف تیم باید برطرف 
شود تا استقلال بتواند به شرایط خوب خود بازگردد. دفاع 
استقلال نیازمند ترمیم است و باید در خط حمله نیز 
یک یا دو تمام کننده را در اختیار بگیرد. در سمت راست 
نیز باید یک بازیکن خوب را به خدمت بگیرد تا در کنار 
رامین رضائیان بتواند به تیم کمک کند. بازیکن سال های 
نه چندان دور تیم ملی فوتبال ایران و باشگاه استقلال در 
خصوص عملکرد سایر تیم ها در نیم فصل اول لیگ برتر 
کید کرد: جدا از تیم هوادار که روزهای خوبی را  فوتبال تا
سپری نکرد سایر تیم ها با شرایطی پا به میدان گذاشتند که 
از قبل بازنده نبوده و برای موفقیت وارد لیگ شده بودند. 

پرسپولیس به پرداخت ۱۰ میلیارد تومان به 
سپاهان محکوم شد

کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال رای خود را درباره 
شکایت باشگاه فولاد مبارکه سپاهان از باشگاه پرسپولیس 
تهران صادر کرد. به گزارش فدراسیون فوتبال، با توجه به 
شکایت باشگاه فولاد مبارکه سپاهان از باشگاه پرسپولیس، 
کمیته وضعیت رای به محکومیت باشگاه پرسپولیس به 
پرداخت مبلغ ۱۰۰ میلیارد ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 
۳ میلیارد و ۸۵۰ میلیون ریال بابت هزینه دادرسی در حق 
خواهان محکوم شد. همچنین در خصوص بخش دیگر از 
خواسته خواهان مبنی بر مطالبه خسارات قراردادی نیز 
کی از توافق  نظر به فقدان هرگونه شرط یا مقرره ای که حا
طرفین در خسارت مورد مطالبه باشد، حکم بی حقی 

خواهان صادر شد. 

 رجاییان: مجمع نشان داده است 
زور و اراده دارد

ک درباره  محمد رجائیان مدیرعامل باشگاه آلومینیوم ارا
ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار داشت: من 
در زمره نماینده مدیران باشگاه ها در انتخابات هیات 
گذشته در لحظه  کردم. شاید مثل دوره  رئیسه شرکت 
آخر انصراف بدهم و شاید هم بمانم، همه چیز بستگی به 
شرایط دارد. من در انتخابات سیاسی هم شرکت کرده ام، 
ولی فوتبال جایگاه بالایی دارد و شاید رقابتش از جایگاه 
گفته  کنش به اینکه  سیاسی نیز بالاتر باشد. وی در وا
می شود مجمع فدراسیون فوتبال اراده کافی برای دادن آرا 
را ندارد، تصریح کرد: بستگی دارد اراده را در چه چیزی تصور 
کنید. اینکه مجمع راهش را درست برود یا غلط، موضوع 
دیگری است. مجمع نشان داده است زور و اراده دارد. 
وی در مورد پیشنهاد استقلال برای جذب محمدحسین 
مسئولیت  گفتم  که  همان طور  داشت:  اظهار  لطفی 
مستطیل سبز در اختیار حسینی است. برای جدایی لطفی 
گر بپذیرند  پیشنهادهایی به باشگاه استقلال داده ایم که ا
گر این  شاید معاوضه بازیکن به همراه پول اتفاق بیفتد. ا
شرایط مهیا شود، اجازه جدایی می دهیم. مدیرعامل 
ک درباره ناراحتی حسینی از برگزاری  باشگاه آلومینیوم ارا
ک تصریح  سوپرجام در ورزشگاه امام خمینی )ره( ارا
کرد: ورزشگاه های ما کشش برگزاری مسابقات را ندارند. 
حسینی با برگزاری سوپرجام مخالف هستند و جاهایی به 
من انتقاد کرد که چرا پذیرفته ایم. سعی می کنیم با شرایطی 
که داریم نظر حسینی برآورده شود. امیدوارم اتفاق خوبی 
در سوپرجام بیفتد و هواداران سپاهان و پرسپولیس بازی 

خوبی را ببینند. 

کونسیسائو: بازیکنان میلان جادو کردند 
میلان در داربی جذاب برابر اینتر در فینال سوپرجام 
ایتالیا که در عربستان برگزار شد توانست یک کام بک رویایی 
گردان کونسیسائو در این بازی با دو  را به ثبت برساند. شا
گل از حریف قدرتمند و آماده خود عقب افتادند، اما در 
نهایت با نتیجه ۳ بر ۲ به پیروزی رسیدند تا کونسیسائو 
با پیروزی برابر اینتر و یوونتوس، نیامده یک قهرمانی را 
کسب کند. به نوشته فوتبال ایتالیا، کونسیسائو در نشست 
خبری بعد از بازی گفت: من بسیار خوشحال هستم. این 
قهرمانی به راحتی به دست نیامد. من زمان زیادی نیست 
کیفیت و  که در کنار این بازیکنان هستم. برابر یک تیم با
آماده توانستیم به پیروزی برسیم. به نظرم بازیکنان میلان 
جادوگر بودند. آنها همه چیز را به خوبی اجرا کردند و بعد 
از خوردن دو گل کاملا روند را تغییر دادند. با غرور صحبت 
نمی کنم و می گویم که می توانیم روزهای خوبی را در لیگ و 
لیگ قهرمانان اروپا تجربه کنیم و میلان را به جایگاهی که 
کنون نوبت  شایستگی آن را دارد برسانیم. او ادامه داد: ا
جشن گرفتن و خوشحالی است و بعد از آن روی بازی با 
کالیاری تمرکز خواهیم کرد. ما دو گل بد و ناامید کننده 
که شخصیت  کردیم اما این میلان نشان داد  دریافت 
لازم را دارد. ما برابر دو تیم بزرگ ایتالیا کام بک زدیم و این 
خوشحال کننده است. مدافعان و هافبک های ما باید با 
شجاعت بیشتری در کارهای هجومی شرکت کنند. وقتی 
از میلان بزرگ صحبت می کنیم نباید کسی بترسد و عقب 
نشینی کند. سخت است که در زمان اندک تغییرات بزرگ 
انجام داد اما همه بازیکنان میلان ملی پوش هستند و با 
هوش بسیار بالایی که داشتند همه چیز را به خوبی درک 

کردند تا ما روند بازی را تغییر دهیم. 
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